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PROTOKÓŁ NR XLIV.2018 

z przebiegu XLIV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 27 marca 2018 r. 

 

XLIV sesja Rady Powiatu odbyła się w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych (nieobecni usprawiedliwieni: 

Hanna Wysocka, Stanisław Okopień, Czesław Hołołub, Ryszard Górnicki, 

Romuald Malinowski, Krzysztof Sroczyński). Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu nr XLIV.2018. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1215 otworzył XLIV sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych. Szczególnie zaproszonych gości: bryg. Dariusz 

Macha – byłego Komendanta Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Zielonej 

Górze i insp. Piotra Fabijańskiego, byłego. Komendanta Miejskiej Policji 

w Zielonej Górze oraz dra Tomasza Janika, byłego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego i Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej. Przywitał 

przybyłych przedstawicieli samorządu gminnego.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 15 radnych, co stanowi kworum 

zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Radni i członkowie Zarządu podziękowali odchodzącym Komendantom 

i Dyrektorowi Sanepidu za owocną i efektywną współpracę, za wsparcie w wielu 

wspólnych działaniach. Złożyli życzenia dalszych sukcesów. Do życzeń dołączyli 

burmistrzowie i wójtowie: Izabella Staszak, Jerzy Fabiś, Bernard Radny, Piotr 

Iwanus, Robert Sidoruk, Adam Jaskulski i  Paweł Mierzwiak. 

W imieniu odchodzących podziękował insp. Piotr Fabijański. 

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały, projekty uchwał. Zarząd złożył autopoprawki do WPF 

i zmian w budżecie na 2018 rok. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie XLIV Sesji Rady Powiatu. 

2) Przejęcie porządku obrad. 

3) Przyjęcie Protokołu nr XLIII.2017. 

4) Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
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5) Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6) Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 

7) Wnioski i interpelacje radnych,  

8) Informacja Roczna Państwowej Straży Pożarnej w Zielonej Górze za 2017 

rok. 

9) Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji W Zielonej Górze o Stanie 

Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego w 2017 r. 

10) Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wykazu dróg powiatowych na terenie Powiatu Zielonogórskiego, (druk 

311); 

2) określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2018 roku, (druk 312); 

3) rozpatrzenia skargi Pana            ; ( druk 313); 

4) projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  dostosowania sieci 

szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych, na okres od dnia1 września 2017r. do 

dnia 31 sierpnia 2019,(druk 316); 

5) wieloletniej prognozy finansowej powiatu na lata 2018-2025, (druk 317); 

6) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, (druk 318); 

7) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-

2022”; (druk 314); 

8) przekazania Gminie Kargowa zadania zarządzania częścią pasa drogowego 

drogi powiatowej nr 1191F, (druk 319). 

10) Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

11) Wolne wnioski i zapytania. 

12) Zamknięcie XLIV Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 
Przewodniczący przypomniał, że Protokoły są dostępne na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego, link Rady Powiatu, 

a w papierowej wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony jest przed sesją. 

Protokół nr XLIII.2018 został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. 

Starosta informację przesłał radnym (załącznik nr 3) wraz 

z materiałami sesyjnymi. Przedstawił uzupełnienie działań zarządu. (załącznik nr 

4). Dodał, iż została podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim na e-geodezję, 

powiat otrzyma 4.766.222 zł dofinasowania. 

Edwin Łazicki spytał czy dofinansowania według wielkości powiatów.  

Starosta potwierdził, najwięcej dostał zielonogórski i żarski. 
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Radni ni zgłosili pytań. 

 

Ad 5. 

W okresie od 9 lutego do 27 marca pełnił dyżury w biurze Rady, 

uczestniczył w posiedzeniach zarządu.. Spotykał się również z samorządowcami z 

naszego powiatu. Był z wizytami w powiatowych placówkach oświatowych. Brał 

udział w Targach Edukacyjnych w tutejszej szkole, w dniu otwartym i LO 

w Sulechowie i innych powiatowych uroczystościach. 

Wiceprzewodniczący pełnili dyżury w biurze rady. 

Do biura rady wpłynęło pisma Sołtysa Zagórza o naprawę drogi powiatowej 

nr 1144F od wsi Płoty do Zagórza, pismo o zamontowanie spowalniaczy we wsi 

Karszyn obok świetlicy wiejskiej, pismo Burmistrza Czerwieńska o stanie drogi 

Płoty-Sudoł-Leśniów Wielki oraz prośba Prezesa Klubu Wędkarskiego KLEŃ 

o ufundowanie pucharów. 

 

Ad 6. 

 Barbara Suwała, Przewodnicząca Ray Miejskiej w Sulechowie powiedziała, 

iż zapraszano Starostę i Dyrektor PZZD na sesje rady miejskiej i nie skorzystali. 

Na sesji obecny był radny Roman Rakowski. Zwróciła uwagę na brudne, brzydkie 

drogi i stwierdziła, że do świąt należy uprzątnąć. Złożyła życzenia świąteczne. 

 Adam Jaskulski, wójt Gminy Świdnica stwierdził, iż wiele dróg wymaga 

napraw, remontów czy uprzątnięcia, a powiat robi co może. Zwrócił się do 

mieszkańców o sprzątanie wokół własnych posesji, dosadnie oznajmił, iż wielu 

mieszkańców jest roszczeniowych i czeka na gotowe. Zauważył, że w Babimoście 

często widzi jak sami sprzątają wokół własnych domów. 

 Barnard Radny, burmistrz Babimostu powiedział, że to mentalność ludzi, że 

należy zwracać uwagę i często mieszkańcy zrozumieją, że to Ich otoczenie. Drogi 

są złe, ale małymi krokami, przy współpracy można poprawiać. 

Edwin Łazicki potwierdził zły stan niektórych dróg. Niestety subwencja znacznie 

się zmniejszyła, a za nią można było budować więcej dróg. 

 Izabella Staszak, wójt Trzebiechowa złożyła życzenia świąteczne. Wyraziła 

nadzieję, że dróg nie trzeba będzie robić w święta, oby nic nie stało się. 

 Paweł Mierzwiak, burmistrz Nowogrodu Bobrzańskiego poinformował, iż 

gmina pokryje 50% wkładu na inwestycję związaną z ulicą 9 Maja. 

Robert Sidoruk, wójt Gminy Zabór poprosił o naprawę mostu i barierek na 

strumyku w Przytoku., a 20 km zapewniłoby bezpieczeństwo. 

Ad 7. 

 Roman Rakowski zaapelował, by członkowie zarządu uczestniczyli 

w sesjach gmin. Stwierdził, iż chodnik przy ul. Poznańskiej został zrobiony zbyt 

wąski, a ma być ścieżka rowerowa. Spytał o dodatki motywacyjne dla dyrektorów 

jednostek oświatowych. 

 

Ad 8. 
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 Bryg. Maksymilian Koperski przedstawił w formie multimedialnej 

Informację Roczna Państwowej Straży Pożarnej w Zielonej Górze za 2017 rok., 

(załącznik nr 5). 

Rada przyjęła jednogłośnie 

Ad 9. 

Multimedialne Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji W Zielonej 

Górze o Stanie Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego w 2017 r. zaprezentował 

podinsp. Marcin Sapun (załącznik nr 6). 

Radni przyjęli jednogłośnie 

 

Ad 9. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że radni zapoznali się z projektami uchwał. 

1) Radni jednogłośnie, 15 „ZA”  przyjęli Uchwałę Nr XLIV.274.2018 

w sprawie wykazu dróg powiatowych na terenie Powiatu Zielonogórskiego, 

(załącznik nr 7). 

2) Rada jednogłośnie, 15 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XLIV.275.2018 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2018 roku, (załącznik nr 8). 

3) Edwin Łazicki poinformował, iż skarga i opinia Komisji Rewizyjnej została 

radnym przedstawiona. 

Ireneusz Nijaki, wiceprzewodniczący Komisji rewizyjnej przedstawił opinię 

komisji - Komisja rekomenduje uznanie skargi za bezzasadną. 

Radni jednogłośnie, 15 „ZA”  przyjęli Uchwałę Nr XLIV.276.2018 

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana               , (załącznik nr 9). 

4) Radni jednogłośnie, 15 „ZA”  przyjęli Uchwałę Nr XLIV.277.2018 

w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  dostosowania 

sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych, na okres od dnia1 września 2017r. do 

dnia 31 sierpnia 2019, (załącznik nr 10). 

5) Radni jednogłośnie, 15 „ZA”  przyjęli Uchwałę Nr XLIV.278.2018 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu na lata 2018-2025, 

(załącznik nr 11). 

6) Edyta Dwojak omówiła autopoprawki do zmian budżetu 2018 roku. 

Rada jednogłośnie, 15 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XLIV.279.2018 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, (załącznik nr 12). 

7) Radni jednogłośnie, 15 „ZA”  przyjęli Uchwałę Nr XLIV.280.2018 

w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 

2014 – 2022”, (załącznik nr 12). 

8) Rada jednogłośnie, 21 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XLIV.281.2018 

w sprawie przekazania Gminie Kargowa zadania zarządzania częścią pasa 

drogowego drogi powiatowej nr 1191F, (załącznik nr 13). 
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Ad 11. 

Dariusz Wróblewski oznajmił, iż gmina Babimost na roboty  ulicy 

Dworcowej przeznacza duże wkłady własne, ogłoszono dwa przetargi, niestety nie 

zgłosił się żaden wykonawca. Środki wróciły i procedura rozpoczyna się od nowa. 

Na naprawę ul. 9 Maja w Nowogrodzie Bobrz. ogłoszono kolejny przetarg, firma 

złożyła ofertę dużo przewyższająca zabezpieczone środki.  Podtrzymał słowa 

przewodniczącego rady o dużo mniejszej subwencji i braku finansów. Odnosząc 

się do sprawy porządkowania dróg po zimie, to: powiat ma prawie 400 km i należy 

dokonać priorytetów, rozsądnie planować prace urządzeń. Ulica Poznańska to 

sprawa rozmów, uzgodnień i dyskusji. Dodatek motywacyjny  - za dodatkowe 

czynności, otrzymują dyrektor tutejszej szkoły, dyrektor liceum i specjalnego 

ośrodka szkolno-wychowawczego – dyrektorzy składają i pracuję z nowymi 

projektami. 

Edwin Łazicki poinformował, że ścieżka rowerowa będzie finansowana 

w ramach ZIT. 

Roman Rakowski dopytał o realizację projektów oświatowych. 

Irena Podsiadły: CKZiU – projekt prowadzony od roku; LO – od stycznia, 

SOS-W od grudnia. 

 

Ad 12. 

Starosta zwrócił uwagę na zmniejszy się nabór do powiatowych szkół. 

Subwencja zmniejszona o ponad 600 tys. zł. W latach 2014-2017 nabór w CKZiU 

mniejszy o ponad 100 uczniów, 333 spadł do 231. Zaapelował do burmistrzów, 

wójtów o promocję szkół wśród mieszkańców gmin. W imieniu członków zarządu 

złożył wszystkim życzenia świąteczne. 

Edwin Łazicki odczytał życzenia od sołtys wsi Klępsk, również życzył 

rodzinnych, radosnych Świąt Wielkanocnych. 

 

Ad 12. 

 O godz. 1445 Przewodniczący Rady zamknął obrady XLIV Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. 

   

 

 

 

 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady  

             Powiatu Zielonogórskiego 

 

         Jolanta Drygas           Edwin Łazicki 

 


